
                                                                                                  

   

 
 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
 
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (5 juni 2019) 

 
 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp:  Voortgangsrapportage (economie-inkoopbeleid) 
 
Naam en fractie:   Peter Vos (VVD) 
 

 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
In par. 3.3.1. komt het lokaal inkoopbeleid aan de orde. Gemeld wordt dat in een RIB het lokaal 
inkoopbeleid van start is gegaan. Hoe het beleid er concreet uitziet is de raad niet gemeld, terwijl 
dit ongetwijfeld is vastgelegd.  
Uit de bewoordingen leiden wij af dat er enkel via de gemeentesite melding van is gemaakt. 
 

 
Vragen: 
 

1. Kan de inhoud van het beleid aan de raad worden meegedeeld. Kortom het daaraan 
ten grondslag liggende stuk willen wij graag ontvangen. 

2. Hoe is de communicatie geweest naar ondernemersverenigingen (MKB Zevenaar, 
Lindus) en individuele ondernemers? Is er bijvoorbeeld aangeboden dat de gemeente 
dit op een ondernemersavond een keer komt toelichten?  

3. Indien er enkel communicatie middels de gemeentelijke website is geweest, bent u 
dan bereid dit uitgebreider te doen, bijv. middels een korte presentatie op de 
vergadering van ondernemersverenigingen? 

 
 
  



                                                                                                  

   

Antwoord 
 
Algemeen: 
In de voortgangsrapportage staat dat we uitvoeren wat in de Raadsinformatiebrief (RIB) is 
aangekondigd. Althans, zo is het bedoeld. 
RIB (nr. 2018-063) behelsde: 

a) Gemeentelijke inkopers attenderen op het geldende inkoopbeleid en specifiek op de 
lokale accenten: social return, duurzaamheid en kansen voor regionale ondernemers. 

b) Halfjaarlijks publiceren van verwachte onderhandse aanbestedingen, met een 
mogelijkheid voor ondernemers om blijk te geven van belangstelling voor een van die 
aanbestedingen. 

c) Communicatie met ondernemersorganisaties om deze werkwijze uit te dragen en 
feedback te krijgen. 

 
V.w.b. vraag 1:  
Er is geen nieuw beleid aangekondigd. Het gaat nog steeds om handhaving van het Liemers 
Inkoopbeleid 2017 en uitvoering van de voornemens in de RIB. 
 
V.w.b. vragen 2 en 3:  
De website inkoopapp-deliemers.nl is uitgebreid met een onderdeel "opdrachten". Daarop zijn 
verwachte aanbestedingen voor de eerste helft van 2019 gepubliceerd, met een mogelijkheid om 
te reageren. Dit was een tussenoplossing in de vorm van een pdf-document. Als reactie daarop 
maakten 3 ondernemers hun belangstelling kenbaar. De maker van de website kon de 
aanpassing die we voor ogen hadden niet op die termijn realiseren. We verwachten dat dit in de 
eerste helft van 2019 wel wordt afgerond. 
 
Er is nog niet actief over gecommuniceerd. 
Zodra de aanpassing van de website inkoopapp-deliemers.nl gereed is, willen we de bedrijven 
die er een account hebben per mail informeren over de vernieuwing. Dan informeren we ook 
MKB en Lindus. Indien daaraan behoefte is, dan is de portefeuillehouder graag bereid het 
inkoopbeleid aan hen verder toe te lichten. Uiteraard bieden we dan ook ruimte voor reacties en 
ideeën. 
 
De Zevenaarse gemeentelijke website bevat de vermelding "Op www.inkoopapp-deliemers 
kunnen (regionale) ondernemers zich presenteren en aangeven in aanmerking te willen komen 
voor inkoopopdrachten. Gemeentelijke inkopers gebruiken de website bij het aanvragen van 
offertes." De attentiewaarde hiervan is natuurlijk uiterst beperkt, gezien het top-taken karakter 
van de website. 
 
 


